
Referat FAU Møvig skole, 12.03.2024 

Til stede: Representanter fra 10A, 10B, 10D, 9A, 9B, 9C, 9D, 8A, 8B, 8D 

 

1. Godkjenning av innkalling og referat 
a. Innkallingen ble sendt ut noe sent denne gangen. Alle er enige om at innkalling 

bør sendes minst en uke før, både på Facebook og Visma.  
b. Referatet fra forrige FAU møte godkjennes.  

2. Runde rundt bordet 
a. 10.trinn ønsker informasjon om hvordan skolen planlegger avslutningen.  
b. 8.trinn er godt fornøyd med dialogmøtene som er gjennomført.  
c. 8.trinn er i gang med 17.mai planlegging. 
d. 8.trinn melder at felles dugnadsgruppe fungerer godt. 

3. Gjennomgang av referat fra SU 
a. Ingen kommentarer fra FAU 

4. Skolefotografering 
a. Stina orienterer fra rektor, som ber om en tilbakemelding på om FAU ønsker 

skolefotografering.  
b. Flertallet i FAU ønsker skolefotografering og oppfordrer skolen til å undersøke 

mulighetene. FAU ønsker en løsning der skolen påkoster skolekatalog til alle 
elever.  

5. Foreldrerepresentant til SU/FAU leder 
a. Stina er FAU-leder og SU-leder. 
b. Skolen ønsker at det deltar én ekstra foreldrerepresentant i SU og Hanne Stenbro 

stiller på de to siste møtene i dette skoleåret. 
c. Hanne Stenbro er representant i skolemiljøutvalget og det vil være behov for en 

ekstra foreldrerepresentant på neste møte. Kommer tilbake til dette nærmere 
møtedag. 

6. Eventuelt 
a. Spørsmål om rus-situasjonen i lokalmiljøet. 

i. Skolen melder om at det forekommer rus i og rundt skolemiljøet, men at 
skolen har god kontroll på situasjonen og at det stort sett gjelder et lite 
miljø. 

b. Spørsmål om strukturen i utviklingssamtalene. Fungerer de godt? 
i. Lærerne praktiserer det ulikt og det er mange forskjellige modeller for 

utviklingssamtaler.  
ii. De fleste representantene er fornøyd med gjennomføringen av samtalene 

og mener elevene får god mulighet til å evaluere seg selv.  


